



无论什么颜色配搭效果，Fusion涂料都能达到您的需求...

Fusion® 系列推出渐变色组合!

深受欢迎的美国华福Fusion溶胶-凝胶陶瓷不粘涂料其渐变色的组合能带于您高雅搪瓷的外观效果并节省成本! Fusion, FusionTi与FusionX都可以实现这种效果。

所有Fusion系列涂料提供多种颜色选择，并可以以多种组合来达到亮丽的渐变效果。

这渐变效果不需要特殊的设备，并可以应用在世界各地的各工厂及制造商。

具有持久不粘性和耐磨性的Fusion持续

为陶瓷涂料创新风格。

欲知Fusion不粘涂料的详情，请联系您美国华福销售代表，发送电邮至 saleshk@whitfordww.com，或浏览我们的网站 whitfordww.com。



Whitford

Where good ideas come to the surface...

...and have for fifty years running
whitfordww.com • © Whitford 2015



Whatever color combination meets your objective, all Fusion coatings can capture it for you.

Now Fusion® comes in stunning gradient combinations!

Whitford's popular Fusion family of sol-gel ceramic nonsticks can bring you all the luxurious beauty of the blended colors of expensive enamels — without the heavy price of enamel coatings! Fusion, Fusion Titanium and FusionX can all be used to achieve this effect.

All Fusion-brand coatings have always been available in a wide range of colors, and with this technique, they can be applied in any variety of combinations to achieve brilliant blends.

This gradient effect does not require special equipment and can be done by many factories and manufacturers around the world.

Fusion, with its longer-lasting nonstick and greater resistance to abusive wear, continues its trend-setting course.

For more information on any of the Fusion-brand family of coatings, contact your Whitford representative or Whitford directly at sales@whitfordww.com. Or visit our website at: whitfordww.com.



Whitford

*Where good ideas come to the surface...
...and have for fifty years running
whitfordww.com • © Whitford 2015*